
Protokół Nr VII/24 

z  sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 21 listopada 2024 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 11:45. 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 18 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech         

2. Goldman Łukasz         

3. Jarosławska Joanna 

4. Jaśkiewicz Agnieszka  

5. Kędzierska Magdalena      

6. Kmiecik Dariusz      

7. Kosińska-Graf Renata     

8. Krata Jacek       

9. Kurzawa Jarosław     

10. Lewandowski Marek     

11. Marszałek Ewa 

12. Pacelt Piotr            

13. Pohl Tomasz  

14. Radwańska Zenobia         

15. Siemienkowicz Tomasz   

16. Synowiec Adam        

17. Wlazło Kacper       

18. Ziółkowska Jadwiga   

 

Nieobecni na sesji radni 

1. Dutkiewicz Andrzej 

2. Mazurkiewicz Dawid 

3. Rybka Marcin 

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Dyrektor Biura Finansowo-Budżetowego Ilona Zdzienicka, Sekretarz Miasta 

Izabela Dobrowolska, radca prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, 

dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, 

przedstawiciele lokalnych środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

VII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wypowiadając 

formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl stwierdził, że na sali jest obecnych 17 radnych, 

wobec tego podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki 

przy równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie  
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i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych”. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił o zabranie głosu przedstawicieli 

Młodzieżowej Rady Miasta Zduńska Wola w sprawie zbiórki, w związku z udziałem w akcji 

„Szlachetna Paczka”. 

 

Na sesji obecni byli radni Młodzieżowej Rady Miasta Wiktoria Podwysocka oraz Nikodem 

Marczewski.  

 

Głos w sprawie inicjatywy, w której biorą udział młodzi radni zabrał Nikodem Marczewski.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że radni za pośrednictwem programu 

eSesja byli poinformowani o możliwości dołączenia do inicjatywy organizowanej przez 

Młodzieżową Radę Miasta.  

 

Radni Młodzieżowej Rady Miasta zebrali środki na potrzeby akcji „Szlachetna Paczka”. 

  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali  

w informatorze eSesji nowe projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 105/24 z dnia 20.11.2024 r.); 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

2024 r. (druk nr 106/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. (druk nr 105/24 z dnia 20.11.2024 r.)” i poddał pod głosowanie zmianę w porządku 

obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 105/24 z dnia 20.11.2024 r.)”. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 7b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 106/24 z dnia 20.11.2024 r.)”  

i poddał pod głosowanie zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad 7b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk  

nr 106/24 z dnia 20.11.2024 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesji radni otrzymali nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 100/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie porządku obrad? 

 

 Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 98/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 99/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

7a.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 105/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

7b. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 106/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 100/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości  

(druk nr 92/24 z dnia 05.11.2024 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych (druk nr 93/24 z dnia 05.11.2024 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2025 r. (druk nr 102/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

wniesienia wkładu niepieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

w Zduńskiej Woli spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 94/24 z dnia  

12.11.2024 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 95/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 96/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy pasażu na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 97/24 z dnia 12.11.2024 r.).  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 101/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

17. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Zduńska Wola w roku szkolnym 

2023/2024. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

19. Sprawy różne. 

20. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

21. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.   

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół VI sesji Rady Miasta 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu eSesja  

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl 

zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VI sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

 

1) radny Wojciech Bladowski; 

2) radny Łukasz Goldman; 

3) radna Jadwiga Ziółkowska. 

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

 Rada Miasta powołała Komisję Uchwał w ww. składzie.  

 

Przewodniczącą Komisji Uchwał została radna Jadwiga Ziółkowska.  
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Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

 W dniu dzisiejszym nie dokonano, żadnego zgłoszenia w sprawie zabrania głosu w punkcie 

wnioski obywatelskie.    

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 98/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 98/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/91/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 99/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  
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poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Adam Synowiec, radny Dariusz Kmiecik.  

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.   

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 99/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/92/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 7a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 105/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

Radny Wojciech Bladowski poprosił o omówienie uchwały, z uwagi, że nie była ona 

procedowana na Komisjach.  

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Prezydent Miasta Konrad Pokora.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 105/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/93/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 7b 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 106/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasają z upływem 2024 r. (druk nr 106/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/94/24 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 100/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. Komisje opiniowały druk z dnia 

12.11.2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
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Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 100/24 z dnia 20.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena  

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/95/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości  

(druk nr 92/24 z dnia 05.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, który podał argumenty, które sprawiły,  

że nie podniesie ręki za podniesieniem podatków od nieruchomości oraz od środków transportowych; 

radny Jacek Krata, który przedstawił swoje stanowisko w sprawie podniesienia podatków i przekazał, 

że on w głosowaniu wstrzyma się od głosu; radny Wojciech Bladowski, który przekazał, że Klub 

Radnych Prawo i Sprawiedliwość będzie głosował przeciwko podniesieniu podatków, w przypadku 

obu uchwał, radny podał argumenty takiego stanowiska; radny Piotr Pacelt, który przekazał swoje 

argumenty i poinformował, że on poprze tą uchwałę, Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk  

nr 92/24 z dnia 05.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (3) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Adam Synowiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krata 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/96/24 w sprawie wysokości stawek podatku  

od nieruchomości.  

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych (druk nr 93/24 z dnia 05.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 

(druk nr 93/24 z dnia 05.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 



11 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (3) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Adam Synowiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krata 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/97/24 w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2025 r. (druk nr 102/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W punkcie głos zabrał radny Adam Synowiec.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2025 r. (druk nr 102/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 
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NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/98/24 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2025 r. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

wniesienia wkładu niepieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

w Zduńskiej Woli spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 94/24 z dnia  

12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W punkcie głos zabrał radny Jacek Krata.  

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

wniesienia wkładu niepieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

w Zduńskiej Woli spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 94/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/99/24 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.  
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Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady, stwierdzając kworum.  

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 95/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Adam Synowiec, który poinformował, że ma wątpliwość czy 

projekt uchwały jest zgodny z obowiązującym prawem. Radny poinformował, że wydaje mu się, że 

ten projekt uchwały jest w sprzeczności z ustawą z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego. Radny przekazał, że jego wątpliwości dotyczą 

następującego zapisu „nazwy jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy, budowli, 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w tym dróg, ulic, mostów i placów nadawane przez 

jednostki samorządu terytorialnego nie mogą upamiętniać osób, organizacji, wydarzeń lub  

dat symbolizujących komunizm lub inny ustrój totalitarny, ani w inny sposób takiego ustroju 

propagować. Radny Adam Synowiec poprosił, aby zwrócić uwagę na zapis art. 1 ust. 2  

„Za propagujące komunizm uważa się także nazwy odwołujące się do osób, organizacji, wydarzeń 

lub dat symbolizujących represyjny, autorytarny i niesuwerenny system  władzy w Polsce w latach 

1944-1989”.   

Radny Adam Synowiec zaznaczył, że nie rozpatruje przymiotów człowieka, którego dotyczy 

ta uchwała, tylko zwraca uwagę na aspekt formalno-prawny, skoro jest zapis, że nie można 

upamiętniać osób, które były w aparacie administracyjnym, tu nie chodzi tylko o aparat przemocy, 

UB-cje i te ciemne strony. To jest jednak bardzo szeroki zapis, który mówi wprost, że chodzi o władzę 

i o ludzi, którzy byli w aparacie władzy od 45 do 89  roku. Człowiek, który jest w tej uchwale był  

w aparacie PRL, bezsprzecznie, sprawował funkcje bardzo istotne i bardzo ważne, co prawda  

na poziomie lokalnym a nie centralnym czy też regionalnym, jednakże jak wiadomo, aby sprawować 

funkcję trzeba było posiadać legitymację Polskiej Zjednoczonej Partii Robotniczej, to był dopust, 

warunek konieczny, aby w tamtym czasie sprawować władzę na jakimkolwiek poziomie, a na tym 

wyższym poziomie, naszym tutaj lokalnym bo był Naczelnikiem Miasta, Szefem Rady Narodowej, 

był pierwszym Prezydentem Miasta w latach 85-87, to też jest jeszcze czas PRL-u. Radny poprosił  

o wyjaśnienia, czy radcę prawnego czy Prezydenta w tej sprawie. 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że w przyszłym roku Miasto będzie 

celebrować 200-lecie nadania praw miejskich. Miejskość Zduńskiej Woli rozpoczęła się od roku 1825 

ale kształtowała się również w okresie międzywojennym i wykształcała się po roku 1945. Stefan 

Warulik był Naczelnikiem Miasta, Przewodniczącym Prezydium Rady Narodowej, a od 1985 roku 

Prezydentem Miasta Zduńska Wola, trzeba pamiętać, że był również członkiem Towarzystwa 

Przyjaciół Zduńskiej Woli, pierwszym dyrektorem Technikum Elektronicznego w Zduńskiej Woli, 

wychowawcą wielu pokoleń młodzieży. Był człowiekiem, który pozostawił po sobie bardzo dużo,  

w ciągu 16 lat kiedy kierował Miastem, a nie były to łatwe czasy. Zduńska Wola zyskała wiele 

istotnych elementów infrastruktury, powstały istotne zakłady. Wybudowano 18 km sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej, wybudowano magistralę ciepłowniczą w Elektrociepłowni wschód-

zachód-południe, ujęcie wody, oddano ulicę Łódzką, która jest w tym momencie przebudowywana, 
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wybudowano oczyszczalnię ścieków, zmodernizowano Park Miejski, przeprowadzono regulację 

rzeki Pichny, wybudowano zbiornik retencyjny Kępina. Pamiętać trzeba, że osobą która była 

pomysłodawcą i przeprowadziła inwestycję był Stefan Warulik. Za to został ukarany przez aparat 

partyjny, ponieważ widział w tym miejscu nie tylko funkcje retencyjne ale przede wszystkim funkcje 

rekreacyjne, za to był kontrolowany i skutecznie z kierowania Miastem w roku 1987, kiedy 

zrezygnował, odsunięty. Nie podobało się władzom Wojewódzkim, że Pan Stefan Warulik potrafił 

do Miasta, korzystając ze swoich kontaktów, sprowadzić bardzo wiele istotnych inwestycji.  

W budownictwie mieszkaniowym, w tym czasie przekazane zostało 6170 mieszkań. Powstały w tym 

czasie nowe osiedla mieszkaniowe Osmolin, 1000-lecia, Hetmańska, Zachód, Kolejowa, Złota, 

Południe. Położenie ronda, któremu ma być nadana nazwa Stefana Warulika nie jest przypadkowe 

jest to wjazd na osiedle Południe, a inicjatorem powstania Osiedla był Stefan Warulik. Za jego czasów 

wybudowano budynek szkoły przy ul. Zielonej, warsztaty szkolne przy Mechaniku, szkoła kolejową 

w Karsznicach i wiele innych obiektów, wówczas oddano też przedszkola na ul. Żytniej,  

ul. Sieradzkiej, na Osiedlu 1000-lecia i na Osiedlu Zachód, powstały ośrodki zdrowia, powstała 

przychodnia stomatologiczna przy al. Kościuszki, przychodnia przeciwgruźlicza przy ul. Kilińskiego, 

przychodnia lekarska PKP w Karsznicach i wiele innych ważnych instytucji chociażby Szkoła 

Muzyczna, czy Państwowe Liceum Sztuk Plastycznych. W 1985 roku władze centralne widząc 

dynamiczny rozwój Zduńskiej Woli zdecydowały się na to i wyraziły zgodę żeby w Zduńskiej Woli 

był urząd prezydencki. Bo w szeregu Miast podobnej wielkości, co do zasady jest urząd burmistrza. 

Dzięki temu, że przez te trudne lata Miasto rozwijało się infrastrukturalnie Zduńska Wola uzyskała 

urząd prezydencki. Po odnowie samorządu, po 1990 roku to pozostało. Po tym jak w wyniku pewnych 

intryg na szczeblu komitetu wojewódzkiego Stefan Warulik zrezygnował i odszedł z pracy dla 

samorządu, skutecznie prowadził swoją firmę, którą zbudował od podstaw, firma do dzisiaj 

funkcjonuje jest to firma Dentex, która eksportuje swoje wyroby, nie tylko w Europie, ale także poza 

Europę. Pan Stefan Warulik, decyzją Rady Miasta w roku 2008 r. został odznaczony tytułem 

„Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli”.   

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk odniósł się do zasadniczego pytania radnego 

Adama Synowca i przekazał, że rzeczywiście Pan Stefan Warulik będąc Przewodniczącym 

Prezydium Rady Narodowej, Naczelnikiem a potem Prezydentem funkcjonował w strukturach Partii 

ale nie był ani Sekretarzem ani lokalnie ani ponad lokalnie, pełnił funkcje samorządowe i w jego 

przekonaniu bardzo wiele dla Miasta zrobił. Natomiast problem, czy daną osobę można 

zakwalifikować jako symbol komunizmu był już w czasie obowiązywania ustawy analizowany.  

O ile w doktrynie i zdaniem sądów osobami symbolizującymi komunizm może być Włodzimierz 

Lenin czy Che Guevara o tyle nieznane ogółowi postacie historyczne z czasów komunizmu nie mogą 

być uznane za osoby symbolizujące ten ustrój. Powtarza się to w wielu wyrokach Wojewódzkich  

i Naczelnych Sądów Administracyjnych. Ustawodawca wskazał, że mają to być osoby 

symbolizujące, a nie związane. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przytoczył wyrok 

Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w Łodzi z 2019 r. dotyczący kwestii, czy dana osoba 

symbolizuje komunizm. Przytoczone zostały również zapisy z innych wyroków.  

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że bardzo wnikliwie przejrzane 

zostały dostępne dokumenty dotyczące Pana Stefana Warulika i nie znalazły się żadne przesłanki aby 

mieć jakieś wątpliwości. Jeżeli będą wątpliwości organ nadzoru, mając szereg instrumentów  

do sprawdzenia, w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewoda będzie mógł taką uchwałę unieważnić 

jednocześnie występując do IPN, jednak śledząc wyroki sądów powtarza się, że opinia IPN-u nie jest 

wiążąca. Zdaniem Zastępcy Prezydenta Miasta Pawła Szewczyka ta uchwała jest zgodna z przepisami 

prawa, zawsze istnieje możliwość, że organ nadzoru, który będzie miał większy dostęp do informacji 

i zwróci się do IPN o opinię może wydać rozstrzygnięcie nadzorcze o uchylaniu albo utrzymać  

ją w mocy. Sama osoba i jej niebagatelne osiągniecia zasługują, aby w roku 200-lecia miała swoje 

godne upamiętnienie.  

 

 Radny Adam Synowiec podkreślił, że jego wątpliwości są formalne, nie chodzi o osobę. 

Patrząc na wyroki są one różne, są też takie, które bardziej restrykcyjnie patrzą na kandydata. Radny, 
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bo sam nie znał Pana Warulika, przeprowadził wywiad i faktycznie jest on oceniany jako bardzo 

porządna osoba i wielu siedzących na tej sali nie ma co do tego wątpliwości. Radny przekazał,  

że nadal ma jednak wątpliwość, nie został przekonany przez Zastępcę Prezydenta Miasta. Ludzie, 

którzy sprawują władzę, po czasie widzimy ich osiągnięcia, jednak działalność w pewnym systemie 

kładzie się dużym cieniem.  

 

 Radny Wojciech Bladowski poprosił o opinię, czy uchwała jest zgodna z ustawą, czy 

wcześniej Urząd Miasta nie powinien wystąpić do IPN-u i czy radni mogą głosować tą uchwałę. 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że każda uchwała opiniowana jest 

przez radcę prawnego pod kątem formalno-prawnym, a organ nadzoru może mieć swoje zdanie, 

jednak zgodnie z ustawą to organ nadzoru występuje do IPN-u.     

  

 Radca prawny Bartosz Marchel potwierdził słowa Zastępcy Prezydenta Miasta Pawła 

Szewczyka, uchwała została pozytywnie zaopiniowana pod kątem formalno-prawnym. Przy tego 

typu uchwałach zawsze mogą być jakieś wątpliwości, jednak to tylko organ nadzoru może wystąpić 

do IPN- i i tylko on, co do konkretnej osoby, jest to opinia niewiążąca.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zabrał również głos w sprawie dostosowywania 

nazw po wejściu w życie ustawy z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub 

innego ustroju totalitarnego.  

 

 Radny Adam Synowiec zabrał głos w sprawie poruszonej przez Zastępcę Prezydenta Miasta 

Pawła Szewczyka. 

 

 Radny Piotr Pacelt zabrał głos w sprawie propozycji nadania imienia Stefana Warulika rondu, 

zwrócił uwagę, że po czasie osoba Pana Stefana Warulika została oceniona pozytywnie, ponieważ 

został on odznaczony Medalem „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli”. Radny przekazał, że jego 

zdaniem propozycja jest godna rozważenia i on będzie głosował za.  

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że w tamtych czasach 

osoby, które wykazywały jakieś predyspozycje, chcieli być chociażby dyrektorem szkoły musieli 

wziąć legitymację. Gdyby Pan Stefan Warulik nie podpisał tej legitymacji kto inny zarządzałby 

miastem i szkołą i pewnie nie zrobiłby tak wiele. Radna zaznaczyła, że nie widzi żadnej rysy na 

życiorysie tego człowieka. Jeżeli ktoś z radnych ma taką informację to powinien ja przekazać.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaznaczył, że życie nie jest zero-jedynkowe  

i zaapelował aby przy tym głosowaniu wziąć pod uwagę okoliczności historyczne, nie żeby nie 

szanować prawa. Należy brać pod uwagę presję w jakiej w tych czasach osoby żyły, czasy w jakich 

żyli i uwarunkowania i patrzeć na to obiektywnie.  

 

 Radna Zenobia Radwańska poinformowała, że to co przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk o Panu Stefanie Waruliku pokazuje, że była to osoba niezwykła  i radna zgadza się 

i jest za.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że Klub Radnych Prawo  

i Sprawiedliwość poprosił o 5 minut przerwy przed głosowaniem.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 5-minutową przerwę w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady, stwierdzając kworum. 
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 Zastępca Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Badowski 

przekazał, że biorąc pod uwagę przepisy ustawy z roku 2016, o której mówił radny Adam Synowiec 

oraz w związku z brakiem opinii i IPN-u Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość będzie głosował 

przeciw.   

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Zduńska Wola  

(druk nr 95/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (4) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Adam Synowiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/100/24 w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta 

Zduńska Wola. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 96/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy na terenie Miasta Zduńska Wola (druk 

nr 96/24 z dnia 12.11.2024 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/101/24 w sprawie zmiany nazwy ulicy na terenie Miasta 

Zduńska Wola. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy pasażu na terenie Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 97/24 z dnia 12.11.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Piotr Pacelt, który m.in. wyjaśnił,  

że uzyskał odpowiedź na pytanie zadane na posiedzeniu Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej, 

dotyczące zapisów § 1, jest to utarta praktyka i nazewnictwo przyjęte w poprzednich uchwałach, 

radny Dariusz Kmiecik.  

 

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy pasażu na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 97/24 z dnia 12.11.2024 r.).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena  

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 
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NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/102/24 w sprawie zmiany nazwy pasażu na terenie 

Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 16  

Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania 

oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce  

na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 101/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 101/24 z dnia 12.11.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kędzierska 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr VII/103/24 uchylającą uchwałę w sprawie wysokości i zasad 

ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce 

na terenie Miasta Zduńska Wola 
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Punkt 17 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Zduńska Wola w roku 

szkolnym 2023/2024. 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag.  

 

 Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Magdalena Kędzierska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta 

Zduńska Wola w roku szkolnym 2023/2024 nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 18 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Punkt 19 

Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że na sesji obecna jest Pani Maria 

Donat, Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów, która chciała zabrać głos w sprawie 

Nieobozowej Akcji Letniej.  

 

 Rada Miasta przez aklamację wyraziła zgodę na udzielenie głosu Pani Marii Donat.  

 

 Pani Maria Donat przekazała, że chciała wystąpić jako Przewodnicząca Stowarzyszenia 

Rozwoju Kultury Dzieci i Młodzieży, które działa na terenie Miasta od 25 lat. Stowarzyszenie 

realizuje akcję Wędrujące Lato. W tym roku w nocy z 12 na 13 lipca przyszła nawałnica. Połamane 

drzewa spadły na namioty. Część z nich udało się uratować, część nie. Nikt nie ucierpiał. Jest 

potrzeba, aby naprawić namioty lub zakupić nowe. W współpracy z ZHP uda się pożyczyć namiot. 

Potrzeba również materacy zwijanych. Młodzież, która pomagała w realizacji tego zadania wymyśliła 

zrzutkę. Pani Maria Donat rozdała ulotki i poprosiła o wsparcie.   

 

 Pani Maria Donat zabrała głos również w sprawie Prezydenta Warulika, przekazała że do jego 

zasług należy dopisać jeszcze, że w tamtych czasach był Przewodniczącym Miejskiej Rady Przyjaciół 

Harcerstwa, bardzo wspierał harcerstwo. Dzięki jego zaangażowaniu i działaniom z Radą Przyjaciół 

rozbudowana została baza obozowa w Lucieniu, która do dzisiaj istnieje. Z jego inicjatywy i jego 

pomysłu powstało Technikum Elektroniczne. Miasto z 20 000 tys. mieszkańców miało  

w pewnym momencie 50 000 tys. mieszkańców. Był on wyjątkową osobą.  
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 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił o podanie, kwoty jaka została zebrana  

na akcję „Szlachetna Paczka”.  

 

 Inspektor w Biurze Rady Miasta Małgorzata Wójcik przekazała, że zebrane zostało 1410 zł.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejna sesja zaplanowana jest 

na  19 grudnia br. (czwartek). W trakcie sesji planowana jest przerwa na krótkie spotkanie opłatkowe. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przypomniał, że posiedzenia komisji Rady 

Miasta w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2025 r., jak również zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola zaplanowane są następująco: 

1) 2 grudnia br. na godz. 14.00 posiedzenie Komisji Rodziny i Spraw Społecznych; 

2) 3 grudnia br. na godz. 13.00 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że wstępnie kolejne sesje 

planowane są na 23 stycznia i 27 luty 2025 r., nie są to terminy ostateczne.  

   

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie zduńskowolskim na koniec  

października 2024 r.; 

2) dwa pisma Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Tarnowie z dnia 21 października  

2024 r., znak:1223-SKA--2.4006.993.2024, drugie znak: 1223-SKA--2.4006.994.2024 dot. 

analizy oświadczeń majątkowych; 

3) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Sieradzu z dnia 25 października 2024 r., znak: 1021-

SKA-2.4006.593.2024.2.TS-30 dot. sprawozdania z analizy oświadczeń majątkowych; 

4) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wieluniu z dnia 28 października 2024 r., znak: 1024-

SKA.4006.329.2024.2.TS-27; 

5) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Zduńskiej Woli z dnia 28 października 2024 r., znak: 

1025-SKA(1).4006.480.2024.8 dot. analizy oświadczeń majątkowych; 

6) pismo Pani Kamili Klauzińskiej z dnia 6 listopada 2024 r. dot. Muzeum Historii Miasta Zduńska 

Wola. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt zgłosił wniosek w sprawie 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola Biblioteki Miejskiej 

w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu z wykorzystaniem 

dofinansowania zewnętrznego”. Radny Piotr Pacelt poinformował, że radni chcieliby zająć się 

przygotowaniem dokumentacji projektowej, procedurą pozyskania dofinansowania, 

przeprowadzeniem procesu inwestycyjnego oraz rozliczeniem dofinansowania.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. Kontrola Biblioteki Miejskiej  

w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu z wykorzystaniem 

dofinansowania zewnętrznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

 

  Rada Miasta upoważniła Komisję Rewizyjną do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola 

Biblioteki Miejskiej w Zduńskiej Woli w zakresie przeprowadzonej przebudowy obiektu  

z wykorzystaniem dofinansowania zewnętrznego”. 

 

  Radny Piotr Pacelt zachęcił również do wzięcia udziału w akcji Movember, czyli miesiąca 

profilaktyki nowotworów męskich, jest możliwość skorzystania z programów realizowanych przez 

placówki miejskie.  

 

  W tej sprawie głos zabrała również radna Magdalena Kędzierska.  

 

    Radny Kacper Wlazło również zaapelował do mieszkańców aby poddawali się badaniom 

profilaktycznym.  

 

Punkt 20 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Łukasz Goldman  wniosek w sprawie: uprzątnięcia terenu wzdłuż pasażu 

ks. Drzewieckiego po lipcowej wichurze. 

Do dzisiaj wzdłuż pasażu zalegają połamane drzewa lub 

zostały przerzucone na teren MOSiR-u i wystają ponad 

płot jednostki. Część połamanych konarów zwisa nad 

pasażem stanowiąc zagrożenie dla przechodniów. 

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie inwestycji związanej z budowa placu zabaw  

na Osiedlu 1000-lecia, problemu związanego z matami przerostowymi.  

 

Radny Piotr Pacelt  wniosek w sprawie: rozważenia wprowadzenia 

informacji w formie tablic w miejscach prowadzonych 

robót – chodzi o awarie sieci. Na tablicy mogłaby 

znaleźć się informacja, która spółka prowadzi prace  

na drodze i do kiedy planowane są utrudnienia. 

 

Radny Piotr Pacelt  wniosek w sprawie: uzupełnienia przystanku 

autobusowego o wiatę przystankową, chodzi  

o lokalizację ul. Łaska 108 w Zduńskiej Woli.  

 

Radny Jarosław Kurzawa  interpelacja w sprawie: konserwacji korony drzew przy 

ulicy Twardowskiego 24 (dąb) oraz korony drzew  

w parku kieszonkowym (topole) przy ulicy Paprockiej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl nawiązał do dyskusji podczas omawiania projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy rondu i podkreślił, że intencją jego wypowiedzi podczas tej 
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dyskusji było nie obrażanie pamięci kogokolwiek, ale pokazanie, że bardzo ważne przy interpretacji 

rzeczy związanych z historią jest kontekst i cała sytuacja.     

 

Radna Zenobia Radwańska 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  interpelacja w sprawie: pielęgnacji koron drzew 

dzielnica Karsznice ul. Wojska Polskiego, ul. Okrzei,  

ul. Kombatantów – 2025.  

Uzasadnienie:  

1. Pielęgnacja koron drzew jest niezbędna ze względu 

na bezpieczeństwo mieszkańców Osiedla. 

2. Linie energetyczne przechodzą przez korony drzew  

i w czasie silnych wiatrów, burz ulegają awarii (brak 

zasilania prądu) co jest uciążliwe dla mieszkańców  

i osób prowadzących działalność gospodarczą.  

W ostatnim okresie jest to nagminne podczas złej aury. 

 

Punkt 21 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady VII sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 


